
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)
Resistorns resumé
Årets nionde StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Styrelsen har tillsammans med Ekvivalenten Alpha Heed diskuterat
JML-policyn samt fortsatt demokratiarbete på sektionen.

• Styrelsen har framfört klagomål angående nøllegasuqen och diskuterat
relationen med THS, med THS:s styrelse.

• Tolvans nya alkoholtillstånd kan innebära att lokalen får inneha 150
personer under evenemang.

• Styrelsen har diskuterat den potentiella jävsituation som uppstått
Alexander Malmberg och Elin Björklund emellan, i och med deras
förhållande.

• Styrelsen har extensivt diskuterat hur Tolvanbokningar bör hanteras
i framtiden för att i någon mån motverka den enorma frekvens av
bokningar som uppstått denna höst.

• Konglig Elektrosektionen kommer troligtvis annordna ett mindre eve-
nemang med Tammerfors-Elektro nästa vår.

• En sittning med Uppsala kommer gå av stapeln den 14 december som
gemene medlem kommer kunna köpa biljett till.

• En del interna (problematiska) beteenden har spridit sig ut till sektio-
nen. Detta ser styrelsen allvarligt på.

Resistorns raljeri
MEME FÖR ETTOR

EN ANNAN MEME

https://www.youtube.com/watch?v=_gypISIPOmU&ab_channel=NorthernHurricane7
https://www.youtube.com/watch?v=pG_9YGLud5c&ab_channel=Sohrab


Resistorns rotvälska
Då protokollet består av diverse kryptiska (och ofta totalt meningslösa)
förkortningar kan dessa behöva förtydligas för virriga läsare.
å på
s.a.s. så att säga
m.a.o. med andra ord
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
s.k. så kallad(-de)
div. diverse
v.m.k. vad man kallar
bl.a. bland annat
s.m.s. som man säger
div. divergens
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
t.s.f. till skillnad från
m.e.m. mer eller mindre
i.o.f.s i och för sig
f.t. för tillfället
å.a.s. å andra sidan
s.g.s. så gott som
o.dyl. och dylikt
s.a.s. så att säga
div. din mamma
ex.vis. exempelvis
ä.k.s. även känd som
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
å gr. av på grund av
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Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 9
måndagen den 16 oktober
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia
Mötets högtidliga öppnande
Mötet öppnas klockan 17:31 av Supraledare Elin Björklund.

1.1 Närvaro
Närvarande vid dagens möte:
Elin Björklund Supraledare tillika Ordförande
Milad Javadi Halvledare tillika vice Ordförande
Johan Wirén Resistor tillika Sekreterare
Julia Gelmanovska SNO
Patrik Nicolausson Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Emil Karlsson Källarmästare
Nova Höög Klubbmästare
Johan Höglund Fø F
Alexander Malmberg Revisor
Alvar Winquist Revisor

1.2 Försenad ankomst
Frkn Julia Gelmanovska samt hr Alvar Winquist är av kassa (eller kassare)
anledningar försenade till dagens möte.

1.3 Adjungeringar
Hr Alpha Heed å punkt: 3.1 JML-policy & JML-verksamhet.

1.4 Behörigt utlyst
Mötet anses behörigt utlyst.

1.5 Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan fastställs i sin helhet.

1 Justeras:
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1.6 Publicering å webben
Mötet tillåter publicering å webben med namn.

2 Rapporter
2.1 Rapport från Supraledare tillika Ordförande
Frkn Björklund har besökt grannlandet i öst för att visitera deras bered-
skap.1 Hon har även haft flertalet möten om den diplomatiska förveckling
som uppstått Elektrosektion och Tekniska Högskolans Studentkår emellan.
Där har det framförts att vi haft en någorlunda neutral relation till Stu-
dentkåren innan samt att individer från deras sida tagit illa upp av ex.vis
bravader som en viss högljudd organisation ställt till med. Tillsammans
med hr Johan Höglund var hon också på kandidatutfrågningen för den nya
eventschefen till kårledningen där de ämnade framföra sin skepsis till en viss
kandidat. Hon säger till sits att hon mår bra (men av olika anledningar låter
detta tveksamt).

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice Ordförande
Frkn Gelmanovska ansluter till mötet genom att inträda genom dörren till
Funqrummet.

Hr Milad Javadi har sysslat med div. administrativa ingrepp å sistone, ex.vis
möteshandlingar o.dyl till SektionsMötet uti oktober. Han har även fört dis-
kussioner med vår webbplatsvärd som framfört att de har lösningen på vårat
problem. Hr Javadi hade dock ej berättat vad vårat problem var vilket gi-
vetvis medförde att han var förvirrad. Till slut reddes det dock ut att vår
webbplats krävde mer s.k. ”Random Access Memory” (ofta benämnt som
RAM om man inte än erhållt godkänt betyg i kursen EP1200). Hr Javadi
säger sig också må bra.

2.3 Rapport från Resistor tillika Sekreterare
Hr Johan Wirén har författat motionssvar, totalkrossat alla i ölhäfv uti
Göteborg samt nästan skrivit klart ett protokoll. Han mår också ganska
bra.

2.4 Rapport från SNO
Frkn Gelmanovska har genomfört länkmöten (nu på länk (!)) och studie-
nämndsmöte. Hennes nämnd ska även bjuda å tentafika dagen efter. Hon
kungör slutligen att hon mår bra.

1Tillgängligheten på Koskenkorva.

2 Justeras:
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2.5 Rapport från AMSe
Hr Elias Kollberg närvarar ej och kan därför inte ge någon rapport. Hr
Nova Höög fyller dock i att han snart ska håla i ett slags masterevent med
telefonaktiebolaget L M Ericsson.

2.6 Rapport från Kollektor tillika Ekonomiansvarig
När det blir hr Patrik Nicolaussons tur att ge en rapport ropar han ut att vi
borde hoppa över honom eftersom hans dator inte startat än (mötet förund-
rar sig över hur detta kan vara relevant). Sedan startar hans dator plötsligt
och han känner sig redo för att rapportera.

Hr Nicolausson planerar att boka in ett möte med Handelsbanken AB för
nästkommande styrelse redan nu så att processen att ändra firmatecknare
inte ska ta lika lång tid som det gjorde för oss. Vidare säger han att han inte
deltagit i Studentkårens ekonomiråd samt att sektionen går stora summor
plus eftersom ex.vis bidraget till Studienämnden inte är öronmärkt. Hrn mår
relativt bra.

2.7 Rapport från Källarmästare
Hr Karlsson börjar med att säga att han varit i Götebord i ärende av repre-
sentation men att han tyvärr anlänt fyra (4) timmar försenat.2 Utöver det
har han även representerat i Helsingfors samt hållit i en (1) fixarkväll. På
lokalrådet han var på diskuterades skyltstölder extensivt då detta varit ett
problem å sistone. Vidare noterar hrn att kaffebudgeten likt tidigare går åt
skogen samt att nisseintervjuerna nästan rotts i mål. Hrn mår okej.

2.8 Rapport från Klubbmästare
Frkn Nova Höög noterar att det var (fett) länge sedan hon rapporterade
något på en StÖT.3 Sen dess har det såklart hänt mycket men av noterbar-
het är ettorna tillräckligt törstiga för att finansiera 2024 års vårbal. Hennes
nämnd har å sistone haft problem med att avklibbifiera golvet ordenligt vil-
ket upprört hennes motpart på andra sidan av baren. Hon kungör också att
sektionens nya serveringstillstånd kanske innebär att 150 personer (istället
för 130) får vara i Tolvan samtidigt under evenemang. Frkn Höög är typ
frisk och mår därför bra.

2.9 Rapport från Fø F
Hr Höglund har haft utvärderingsmöte med mottagningssamordnare, samt
varit på möten (med frkn Björklund) angående nøllegasquen med THS. I

2Hrn blev straffad med en s.k. Straffboga 10,2.
3Läsaren kan anmärka att ett medicinskt mirakel måste ha skett då hon tidigare led

av digerdöden.

3 Justeras:
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övrigt har hrn inte mycket att delge förutom att han ska starta upp ESS
igen. Hrn mår bra.

Frkn Björklund går ut för att hämta hr Alpha Heed. Både kommer sedan
in i Funqrummet.

3 Diskussionsärenden
3.1 JML-policy & JML-verksamhet
Hr Heed har skrivit ett DU där han tar upp att styrelsen tillsammans med
Ekvivalenten ska diskutera och om det behövs, uppdatera JML-policyn en
gång per år. Hrn undrar därför om styrelsen har några anmärkningar å poli-
cyn. Hr Karlsson och frkn Björklund noterar att definitionen för kön endast
inkluderar de sedvanliga biologiska könen. Hr Heed anmärker att detta tro-
ligtvis är den juridiska definitionen för kön. I övrigt finner inte styrelsen
något som bör ändras. Hr Heed har även en andra del av sitt DU där han
undrar hur vårat demokrati/JML-arbete gått såhär långt. Frkn Björklund
svarar att vi framförallt jobbat med valberedningen för att göra förbättring-
ar kring SektionsMöten, men att vi även ex.vis hållit i en första demokra-
tiworkshop samt planerar en andra. Å sistone har också alkoholkultur dis-
kuterats mer inom styrelsen, framförallt apropå händelserna å nøllegasquen.

Något som insetts av styrelsen angående alkoholkultur är att det som kan
ses som problematiskt bygger på normer som etablerats över en längre tid.
Detta blir därför svårt att ändra helt och hållet under ett verksamhetsår.
Därav har det (inofficiella) målet blivit att kartlägga problem snarare än att
lösa dem. Under den andra demokratiworkshopen hoppas styrelsen på att
vidare förstå vad folk uppfattar som problem å sektionen.

3.2 Potentiellt entledigande av revisor
Frkn Höög utropar att hon behöver PISSA och när hon sedermera kommer
tillbaka fortsätter mötet.

Hr Alexander Malmberg, revisor, har skrivit ett DU där han förklarar att
en potentiell jävsituation har uppstått eftersom han numera ingår i ett för-
hållande med frkn Björklund. Därav uppmanar han styrelsen att diskutera
hans entledigande. (Diskussionerna protokollförs inte).

Under diskussionen anländer en hamburgare till hr Höglund (vilket av up-
penbara skäl noteras här). Vidare går sekreteraren ut och frkn Höög tar då
över. Hon har noterat följande:

Johan går ut
Tänk om Johan också vill bli entledigad. Nova kommer sakna
båda.

4 Justeras:
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Mötet kommer på att Filip norden har smygit sig till informa-
tionen och har läckt ut all information.
Johan är tillbaka och NOva är lättad

3.3 Bokning av Tolvan
Hr Höglund har skrivit ett diskussionsärende där han tar upp problematiken
med frekvensen av Tolvanbokningar. Han noterar särskilt att det skett en
hel del ”privata fester”, vilket han anser är skiljt ett evenemang som ex.vis
ett av sektionens organ håller i.

Mötet diskuterar fram och tillbaka idén om att i någon mån begränsa hur
ofta man får boka Tolvan alternativt hur ofta Tolvan får vara bokad. Detta
utvecklar sig till en ganska hätsk diskussion som bl.a. tar upp legitimiteten
av att ha en bokningsprioritetslista och om PM för Tolvan helt enkelt borde
skrivas om. De som är eller har varit Källarmästare landar i att de vill se att
privata bokningar endast kan bokas en viss tid i förväg. Mötet i sig landar
i att PM för Tolvan innehåller viss problematik som bör åtgärdas.

3.4 Samarbete med Tammerfors universitet
Thermosens kaffepump låter som en gräsand med andnöd.4

Tydligen ska ett band av Elektro-Tammerforsstudenter utn på bussturné
nästa år och undrar därav om vi vill samarbeta i någon mån under ett even-
tuellt besök på KTH. Mötet kommer fram till att vi vill det, men att det
inte får vara för tidskrävande (typ inte gasque men kanske pub).

3.5 Sittning med Uppsala
Hr Javadi förlarar att Elektrosektionen i Uppsala har bjudit in oss (dvs
Konglig Elektrosektionen) (och antagligen Sektionen för Medicinsk Teknik)
till en fulsittning den 14 december. Det noteras att detta är samma datum
som PRelussePRe. Utöver detta förväntar sig hrn att detta i någon mån
strider mot den förbättrade alkoholkultur vi bör jobba för. F.ö anser hr
Javadi att detta antagligen kommer bli ”asnajs” och att han är ”fett taggad”.
En fördel mötet väger in är att det inte är jätteofta som vi kan erbjuda
sådana här typer av sittningar till gemene sektionsmedlem. Detta är den
huvudsakliga tesen som får mötet att bestämma att man ska gå vidare med
detta.

3.6 Sektionens image m.m.
Frkn Björklund har skrivit ett DU där hon tar upp att vissa interna jargong-
er och beteenden plötsligt spridit sig till övriga i sektionen. Dessa speglar

4Den är sällskapssjuk.

5 Justeras:
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oftast inte oss på ett bra sätt och frkn Björklund undrar därav hur vi ska
hantera detta. Hr Wirén anser att om vi är rädda att eventuella styrelsebe-
teenden ska smitta av sig bör vi bromsa dessa. Vidare tas det upp att om
nøllegasquen fortsätter vara stökig kan det leda till att W-sektionen ex.vis
inte vill fortsätta jobba på dem.

Mötet kommer fram till att vi bör ta upp detta på nästa SektionsMöte
samt att bruka s.d.h. soft power för att påverka beteenden. Förslagsvis bör
man lyfta fram vad som förväntas å olika evenemang.

4 Övrigt
4.1 Övriga frågor
4.1.1 SBK-fågelval

Detaljer kring sångfågelvalet tas upp. Det bestäms att kandidaterna hålls i
Fylke tills valet genomförts. Vidare diskuteras det hur valet ens ska genom-
föras med tanke på att de clickers vi använder inte har tillräckligt många
alternativ för antalet kandidater vi har. Vidare diskuteras det hur frågestund
ska genomföras. Eftersom det är sjutton kandidater kan det potentiellt klog-
ga upp mötet. Det föreslås att hålla en frågestund för kandidaterna dagen
innan.5 Ett annat alternativ som mötet diskuterar är om frågor skickas in
i förväg så att kandidaterna får svara i text som medlemmar senare kan
läsa. Mötet ror i hamn med att det inte kommer bli någon frågestund på
SektionsMötet.

4.1.2 STAD

STAD-utbildningen går av stapeln den 30 samt 31 oktober. Detta krockar då
tyvärr med SektionsMötet vilket gör att styrelsemedlemmar tyvärr inte kan
deltaga. Dock skickar sektionen hr Oscar Lundberg samt hr Jacob Perdelius.

4.1.3 Alumnipub

Det frågas om när nästa alumnipub är. Frkn Höög svarar att hon faktiskt inte
vet eftersom frkn Desirée Sundberg främst sköter PRs evenemangsplanering.
Hon ska dubbelkolla och försöka klämma in det i höst.

4.1.4 Funq

5Detta blev inte av eftersom det krockade med årsmöte i Elab samt biljettförsäljning
till Åreresan.

6 Justeras:



StÖT 9 ELEKTROSEKTIONEN 16 oktober

4.2 Nästa StÖT
Mötet bestämmer att nästa StÖT ska äga rum klockan kvart över nio den
elfte november.

7 Justeras:
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4.3 Mötets högtidliga avslutande
StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 21:53 av Supraledare Elin
Björklund.

Vid protokollet Justeras

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS
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